
 Město Příbor O s a d n í  v ý b o r  m í s t n í  č á s ti  H á j o v

Zápis č. 9
z jednání Osadního výboru v Hájově dne 15. července 2019

Přítomní členové OV: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová 

Petra, Böhm Petr

Omluvení členové OV: 0

Hosté: 0

Program:
1. Zahájení zasedání a schválení programu

2. Návrh rozpočtu OV na rok 2020

3. Dotazy, připomínky, požadavky OV

4. Kulturní a společenské záležitosti

5. Usnesení

1. Zahájení zasedání a schválení programu

Předseda OV p. Sýkora přivítal přítomné členy Osadního výboru a zahájil jednání OV. Požádal členy OV o schválení

programu schůze dle předchozí pozvánky:

Hlasování: 
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra,

Böhm Petr
Proti: 0
Zdržel se: 0

Program schůze byl schválen

2. Návrh rozpočtu OV na rok 2020

Předseda OV s p.  Šrámkem představili  návrh rozpočtu  na rok 2020.  Konečná verze  bude schvalována na

srpnové schůzi.

3. Dotazy, připomínky, požadavky OV a občanů

Příprava poutě na Hájově pořádána dne 17.8.2019, začátek bude od 16.00 mší svatou. Hudbu zajistil p. Petr

Böhm, bude to cimbálová kapela Poštár z Frenštátu p. R, občerstvení a ostatní pohoštění je zajištěno – OV, KDU

ČSL a ČZS.

Pan Sýkora informoval o neumístění požadovaného kontejneru na sklo pod Kopcem u p. Kuchaře, situace je stále

v řešení a kontejner na sklo stále není na svém místě.

OV vyslovuje požadavek na Technické služby na vyčištění kanálových vpustí u cest.

Změna termínu příští schůze na 12.8.2019 od 19.30.

Hlasování:

Hlasování OV o změně termínu schůze v     srpnu 2019   
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra,

Böhm Petr
Proti: 0
Zdržel se: 0

Změna termínu byla schválena
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Pan Martin Böhm informoval o řešení požadavků na Kopci – sloup stále na svém místě, vytékající voda je zřejmě

porucha u paní Poláškové, pozemek p. Špačka je již nyní upraven

Pan Petr Böhm informoval o jednání komise pro životní prostředí - stav stromů napadených jmelím apod.

Informace k územnímu plánu na katastru obce a zastavitelným plochám

Pojízdná prodejna skončila od července na prázdniny svojí činnost. Je nutno zajistit její nový provoz od září. Je to

již jediná možnost, jak si mohou občané nakoupit a již si na tento způsob nákupu zvykli

4. Kulturní a společenské záležitosti 

20.7.2019 – pořádají SDH (hasiči) tradiční letní večer

17.8.2019 – pořádají OV s KDU ČSL tradiční pouťové odpoledne

5.  Usnesení 

        OV vyslovuje požadavek na Technické služby na vyčištění kanálových vpustí u cest

        OV požaduje po městě podporu pro zachování prodeje pojízdné prodejny

        OV požaduje umístit kontejner na sklo na vymezené místo pod kopcem (naproti p. Kuchaře).

Hlasování o výše uvedeném usnesení OV: 
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra,

Böhm Petr
Proti: 0
Zdržel se: 0

Usnesení OV bylo schváleno

Zapsal: Pavel Kocourek

Hájov
18. července 2019  Ing. Ondřej Sýkora

předseda osadního výboru
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